
országgyűlési képviselő

Érkezett :

j .2 157'

2011 JAJ 1Z) .

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi
Tamás Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Hogyan halad a 1067/2005 . Korm. határozatban nevesített környezetvédelmi és
vízgazdálkodási projektek előkészítése?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A 1067/2005 (VI. 30.) Korm. határozatban megjelölt környezetvédelmi és vízgazdálkodás i
projekteknek kiemelt jelentőségük az ország árvízi biztonságának fejlesztésében és az unió s
csatlakozás során vállalt derogációs kötelezettségeink teljesítésében. Az érintett
fejlesztéseknek a környezeti és vízügyi jelent őségén túl fontos szerepük van az építőipar
forrásainak bővítésében is .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

1. Hogyan állnak jelenleg a 1067-es környezetvédelmi és vízügyi projektek ?
2. Vannak olyan okok, melyek befolyásolják ezeknek a projekteknek az el őrehaladását?
3. Várható, hogy ezek közül a projektek közül valamelyik visszavonásra kerül ?
4. Amennyiben valamelyik projektet visszavonják, akkor a felszabaduló forrásból milyen

projektet terveznek indítani ?

Kérem Miniszter Urat, hogy 1067-es projektek ütemterveit szíveskedjen megküldeni
részemre .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . január 11 .
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